

Errante Securities (Seychelles) Ltd

Regulated by the Financial Services Authority (Seychelles) License no SD038

Terms & Conditions for Deposit Bonus Scheme China

6th July 2021

活动时间：2021年7月1日起

参与对象：Errante亿兰特新客户

账号类型：STD, VIP, ECN均可

1. 本优惠活动仅限Errante亿兰特特邀的VIP客户群，每人最多一个账号参与该赠金活动，赠金在入金后可以反复申请，一般情况下每人每个账号赠金额度上限为4000美金，如需增加赠金额度，可跟客户经理申请，以审批结果为准

2. 特邀客户注册账号后，在活动起见，入金超过500美金（包含500美金），即可获得20%对应入金比例的交易赠金，不同账号类型入金要求不同，具体如下：

STD最低入金为500美金；VIP最低入金2000美金，ECN最低入金为5000美金

3. 符合标准的客户入金后，会在一个工作日内打到客户的交易账号，赠金可以抗损（若存在亏损，会先以客户的本金结算，之后在以赠金结算），但不可提现，此外赠金也不能打入获利后再以获利金额入金。仅适用于新的净入金。例如：客户入金1000美金获得了200美金赠金，交易获利1000，然后出金2000，再次入金1000将无法获得赠金，如果再次入金2000将得到1000美金的20%赠金，即200美金。

4. 客户从账户中提取任何资金都将导致交易赠金按比例从账户中提出。请参看以下示例以便更好地理解：

入金金额	赠金	账户盈亏	账户余额	余额和入金（以最低金额计算）	出金金额	移除的赠金金额
500	100	+200	700	入金	200（500的40%）	40（赠金的40%）
1000	200	-200	800	余额	200（800的25%）	50（赠金的25%）
5000	1000	+3000	8000	入金	4000（5000的80%）	800（赠金的80%）

5. 多个账号之间的内转不计入入金金额，不享受对应的赠金优惠

6. 如发现有恶意刷单的疑似行为，或存在其他非正常交易的情况，我们有权随时取消并从账户撤出赠金，对此Errante亿兰特拥有最终解释权

7. 本次优惠活动以美元计算

8. 外汇和其他产品的保证金交易存在高风险，因此不适合每一位投资者，在任何情况下，我们不会对你的交易账号所产生的的任何损失负责

9. 不接受秒单及剥头皮手法，参加活动的交易账号持仓超过2分钟才算返佣

10. 如判定为恶性客户，盈利不算，加收本金*3%的资金作为罚金

11. Errante亿兰特对本次活动拥有最终的解释权和裁定权，我们保留随时修改或终止本活动的权利

12. 此活动不可与其他任何活动及优惠同时参加

13. 交易赠金部分将没有合作伙伴的佣金

14. 如果任何赠金计划条款被翻译成英语以外的语言，在出现不一致时，以这些条款的英文版本为准。

Suite 205, 2nd Floor, Waterside Property, Eden Island, Seychelles | www.errante.com

Registration No. 8425493-1 | Authorized and Regulated by FSA under License No. SD038

Bonus Scheme start from July 1, 2021

Participants: Errante new clients

Account type: STD, VIP, ECN

1. This promotion is limited to the VIP client group specially invited by Errante. Each person can participate in the bonus scheme with ONLY one account. The bonus can be applied repeatedly after depositing. Under normal circumstances, the maximum amount of bonus per account per client is \$4,000. If you need to increase the bonus amount, please contact to your account manager, subject to the approval result

2. After the specially invited client registers an account, if the deposit amount exceeds \$500 (including \$500), they can receive a 20% trading bonus corresponding to the deposit ratio. Different account types have different deposit amount requirements, as follows:

The minimum deposit for STD is USD 500; the minimum deposit for VIP is USD 2000, and the minimum deposit for ECN is USD 5000

3. Please note that it may take up to 1 business day before any bonus is added to the account of an Eligible Client who meets all of the criteria set forth herein, and the bonus is anti-loss (if there is a loss, the client's deposit will be settled first, and then the bonus), but NO cash withdrawal is allowed. In addition, the bonus is not eligible for the client redeposits previously withdrawn funds (profit). Only applicable to new net deposits. For example: a client deposits \$1000 and gets a bonus \$200, after trading gains \$1000 profit, and then withdraws \$2000, if he will redeposit \$1000 only will not get the bonus. But if he will redeposit \$2000, he will get 20% of the \$1000 which is the net deposit, that is, \$200

4. Any withdrawal of funds from an Eligible Client's real Account(s) with the Company will cause the removal of the previously awarded trading bonus(es) proportionally to the percentage of the requested amount of the withdrawal from the respective Eligible Client's real Account with the Company. Below you can find some examples for your better understanding:

Deposit amount	Trading bonus	+Profit/- Loss from trading	Balance available for withdrawal	Lowest between balance and deposit	Withdrawal amount requested	Trading bonus removed
500	100	+200	700	Deposit	200 (40% of 500)	40 (40% of bonus)
1000	200	-200	800	Balance	200 (25% of 800)	50 (25% of bonus)
5000	1000	+3000	8000	Deposit	4000 (80% of 5000)	800 (80% of 1000)

5. Internal transfers between multiple accounts will not be included in the deposit amount and will not enjoy the corresponding bonus.

6. If there is any suspected behaviour of malicious hedging or other abnormal trading, we have the right to cancel and remove the bonus at any time. Errante reserves the right, at its reasonable discretion.

7. This promotion is calculated in U.S. dollars

8. Margin trading of forex and other products have high risks, so it is not suitable for every investor. Under any circumstances, we will not be responsible for any loss incurred by your trading account.

9. Different types of scalping are not accepted, the trading account that participates in the bonus scheme should holds minimum 2 minutes then can be considered rebate

10. If it is judged to be breaches the bonus scheme, the client will not get the profit, and the deposit*3% will be charged as a fine

11. Errante reserves the right and can modify or terminate this scheme at any time
12. This bonus scheme cannot be joined at the same time as any other promotion and offers
13. No partner's commissions are paid for trading on the Bonus.
14. If any of the Bonus Scheme terms were to be translated into a language other than English, then the English version of these terms shall prevail where there is an inconsistency.